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Criminal responsibility of legal personsfor corruption crimes

Abstract

After moral (legal) persons, especially commercial companies, have become a legal reality in
addition to being a factual reality, and given the seriousness of their crimes, the criminal
legislator had to intervene to organize the punishment they deserve. The condition retained is
that the manner must be commensurate with its nature and the type of crimes committed,
including those of corruption. Modern trends in the science of punishment and criminal policy
require that punishment does not stop at the limit of the responsibility of the perpetrator of the
direct criminal act, but rather that it has become necessary to go back to all activities and
errorsthat contributed to the occurrence of this type of crime.

Keywords: Moral persons, crimes, corruption, criminalization, punishment.

Responsabilité pénale des personnes morales pour les délits de corruption

Résumé

Apres que les personnes morales en particulier les sociétés commerciales sont devenues une
réalité juridique en plus d’étre une réalité factuelle, et compte tenu de la gravité de leurs
crimes, le législateur pénal a da intervenir pour organiser la peine qu’il mérite selon la
nature des crimes commis. Les tendances modernes de la science de la punition et de la
politique criminelle exigent que la punition ne s’arréte pas a la limite de la responsabilité de
I’auteur de son acte criminel direct, mais qu’il est devenu nécessaire de suivre toutes les
activités et erreurs qui ont contribué a la survenance de ce type de crime.

Mots-clés. Personnes morales, criminalité, corruption, incrimination, chatiment.
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